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اعلام تیم داوری دیدارهای هفته نهم لیگ برتر
قضــاوت  داوران  اســامی 
کننده در مسابقات هفته نهم 
لیــگ برتر فوتبال کشــور از 
سوی کمیته داوران اعلام شد.
به گزارش ســایت رسمی 
فدراســیون فوتبال، اســامی 

داوران به شرح زیر است:

پنجشنبه هجدهم آذر 1400
سپاهان و نفت آبادان

داوران: مرتضی منصوریان- یعقوب سخندان- جعفر مهاجر- ابوالفضل گرجی
ناظر: یداله جهانبازی

پیکان تهران و استقلال
داوران: پیام حیدری- فرهاد مروجی- فرهاد فرهاد پور- محمدرضا تارخ

ناظر: هدایت ممبینی
پرسپولیس و هوادار تهران

داوران: علی صفایی- علی اکبر نوری- امیرمحمد داودزاده- محمدحســین 
ترابیان

ناظر: محسن قهرمانی
جمعه نوزدهم آذر 1400

پدیده مشهد و گل گهر سیرجان
داوران: عبدالنبی پورخلف- حسن ظهیری- رحیم حاجی پور- پیمان فرخی 

مهر
ناظر: مسعود مرادی

مس رفسنجان و تراکتور
داوران: سعاد وفاپیشه- سعید علی نژادیان- سعید زیبا- مسعود حقیقی

ناظر: اسماعیل صفیری
نفت مسجد سلیمان و ذوب آهن

داوران: محمدحســین زاهدی فرد- علیرضا ایلدروم- دانیال باشنده- شبیر 
بهروزی

ناظر: سعید بطحایی
آلومینیوم اراک و فجر شیراز

داوران: احمد محمدی- علی میرزابیگی- علیرضا طاهرخانی- فرزاد منصوری
ناظر: نادر جعفری

فولاد خوزستان و نساجی مازندران
داوران: بیژن حیدری- مهدی عالیقدر- حمید نادری- ناصر جنگی

ناظر: حسین نجاتی

نایب رئیس زنان فدراسیون فوتبال، فراری از پاسخگویی!
نایب رئیس زنان فدراسیون 
در  بدون شفاف سازی  فوتبال 
مورد اوضاع آشــفته فوتبال و 
فوتسال زنان، اردوی تیم ملی 
فوتبال را ترک کرد. به گزارش 
ایسنا، اردوی تیم ملی فوتبال 
زنان در مرکز ملی فوتبال در 
حال برگزاری است. این اردو 
از ۱۳ آذر آغاز شده است تا ملی پوشان برای حضور در جام ملت های آسیا آماده 
شوند. شهره موسوی، نایب رییس زنان فدراسیون فوتبال پس از حواشی مختلف 
و حضور کمرنگ در فدراســیون، روز)سه شنبه( در تمرین تیم ملی حاضر شد. با 
توجه به درخواســت رسانه ها برای گفت وگو با موسوی و پاسخگویی به حواشی 
مختلفی که پیرامون فوتبال و فوتسال زنان به وجود آمده است، قرار شد که در 
آخر اردو موســوی در جمع خبرنگاران صحبت کند اما در پایان با بهانه جلســه 
از پاســخگویی طفره رفت و اردو را ترک کرد. این روزها شــرایط تیم ملی برای 
حضور در جام ملت ها خوب نیســت، بازی های دوستانه این تیم لغو شده، برخی 
از بازیکنان حاضر به شــرکت در اردو نیستند و ناهماهنگی هایی بین بازی های 
لیگ و اردوهای ملی به وجود آمده است از طرفی تعطیلی تیم ملی فوتسال هم 
دوساله شده و هنوز کادر فنی ندارد. در این میان موسوی به عنوان رییس کمیته 
زنان و نایب رییس فدراسیون درگیر فعالیت های خصوصی و اقتصادی خود است 
و گاهی نمایشــی در اردوهای ملی حاضر می شــود اما حاضر به پاسخگویی به 

خبرنگاران و شفاف سازی اوضاع تیم های ملی نیست.

اتفاق عادی برای عابدزاده 
درخشش در ترکیب پونفرادینا

عابــدزاده  امیر  نمایــش 
در بــازی پونفرداینــا مقابل 
صفحه  توجه  مورد  میراندس 
توئیتری هواداری این باشگاه 
قرار گرفته اســت. به گزارش 
فوتبالــی، امیر عابــدزاده در 
علیرغم  تیمش  پیروزی 2-۱ 
ناکامی در کلین شیت، نمایش 
بسیار خوبی داشت و طبق آمار منتشر شده در سایت معتبر sofascore، 6 سیو 
داشــت که 2 سیو او – که یکی از آنها مربوط به دقایق پایانی بازی بود - باعث 
شد موقعیتهای مسلم گلزنی حریف تبدیل به گل نشود و پونفرادنیا به سه امتیاز 
این بازی برســد. صفحه توئیتری Unión Deportivista درباره نمایش گلر 
ایرانی پونفرادینا به این نکته اشــاره کرده که او علیرغم ســیوهای خوبش، در 
بازیســازی هم عملکرد خوبی داشت و ۱5 پاس بلند او به مقصد رسید.  نمایش 
خوب عابدزاده البته باعث انتخاب او به عنوان بهترین بازیکن دیدار با میراندس 
نشد و در نظرسنجی صفحه توئیتری TBBlanquiazul، عابدزاده بعد از یوری 
کــه صاحب 60 درصد آرا بود، با 24 درصد دومین بازیکن برتر پونفرادینا در آن 
بازی از دید هواداران تیمش شــناخته شد. عابدزاده با 7 کلین شیت در ۱6 بازی 
و دریافت ۱2 گل، ســومین دروازه بان برتر لالیگا 2 محسوب می شود و به لحاظ 
دریافت گل هم در رده دوم قرار دارد. آمار امیر، دریافت 0.8 گل در هر بازی است 
و تنها دروازه بانی که آمار بهتری از او دارد، فرناندو مارتینز دروازه بان آلمریاست که 

در هر بازی 0.6 گل دریافت کرده است. 

توهین عجیب پرز به زیدان از زبان رونالدو
ورزش سه نوشت؛ رونالدوی برزیلی، 
ستاره سابق رئال مادرید، از رابطه خوبش 
با فلورنتینو پرز خاطرات بســیاری دارد. 
رونالدو نازاریو یکی از بازیکنان سابق رئال 
مادرید است که ســابقه بازی با پیراهن 
بارسلونا را نیز دارد اما در طی این سال ها 
روابط نزدیک تری بــا این تیم پایتخت 
نشین داشته اســت. رونالدو در یکی از 
پادکست های برزیلی حضور پیدا کرده و خاطرات بسیاری را به زبان آورده اما یکی 
از جالب ترین خاطرات او مربوط به رابطه اش با مدیران رئال مادرید است. او در پاسخ 
به ســوالی درباره شیوه ارتباطش با دو باشگاه رئال و بارسا در جایگاه مالک باشگاه 
وایادولید گفت که با مدیران هر دو تیم روابط خوبی دارد. این اسطوره فوتبال برزیل 
همچنین به پروتکلی اشاره کرد که مدیران دو باشگاه باید در روز برگزاری بازی ناهار 
را با یکدیگر صرف کنند. او از رابطه خوبش با فلورنتینو پرز گفت و یکی از خاطرات 
جالبــش در حضور این رییس رئال مادرید را تعریف کرد. رونالدو اظهار داشــت:» 
آخرین باری که او را دیدم با هم شوخی کردیم. فکر می کنم خبر مطرح کردن این 
خاطره به او برسد و باعث ناراحتی اش شود اما من این خاطره را می گویم. ما در حال 
صرف ناهار بودیم که ترکیب رسمی اعلام شد و مدیر روابط عمومی آن را فورا برای 
من فرستاد تا ببینم.« او ادامه داد:»ترکیب تیم او نیز اعلام شده و به دستش رسید. 
من به او گفتم رییس، تا به امروز نتوانستی ترکیب تیمت را خودت بچینی؟ نمی دانی 
چه بازیکنی به زمین می رود؟ من وقتی به اینجا آمدم می دانستم چه بازیکنی بازی 
خواهد کرد. به هرحال من این تیم را ساختم.« این ستاره سابق رئال اضافه کرد:» 
او گفت لعنتی، دو سال است رییس شدی و می توانی ترکیب تعیین کنی اما من تا 
امروز نتوانستم. در واقع من هم دخالتی در ترکیب نداشتم اما می خواستم او را آزار 
دهم چون مدام از کادر فنی و مربیان شکایت می کند. او واقعا عصبانی شد که من 
ترکیب را تعیین می کنم. به یاد دارم که زیدان از وینسیوس استفاده نکرده بود و این 

اتفاق باعث شد که او بگوید زیدان مزخرف است!«

اخبار کوتاه

دومین نشست کمیســیون ورزشکاران با ترکیب ۱۱ نفر 
)7مــرد و چهار زن( و غیبت ۹ عضــو در محل آکادمی ملی 

المپیک روز یکشنبه هفته جاری برگزار شد 
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، در این نشست 
سجاد گنج زاده رئیس کمیسیون، محمد باقری معتمد، بهداد 
سلیمی، حســین ساوه شمشــکی، مصطفی نودهی، نجمه 
خدمتی، مجتبی عابدینی، محمد بیداریان، ثریا آقایی، زهرا 

نعمتی و حمیده عباسعلی برگزار شد.
کمیسیون ورزشکاران 20 عضو داشته که هفت عضو آن 
را زنان تشکیل داده و از این تعداد شهربانو منصوریان)ووشو(، 
فرزانه فصیحی)دوومیدانی( و ندا شهسواری)تنیس روی میز( 

حضور نداشتند. 
حســن یزدانی و محمدرضا گرایــی نمایندگان منتخب 
کشتی هم که با بیانیه فدراسیون کشتی در نخستین نشست 

حاضر نشده بودند، به این  نشست هم نیامدند.
فدراســیون کشتی در بیانیه ای اعتراضی که یک روز قبل 
از آغاز نخستین نشست کمیســیون ورزشکاران در تارنمای 
فدراسیون کشــتی منتشر شد، نوشت که با توجه به جایگاه 
کشتی کشور، باید دست کم یک نماینده از قهرمانان کشتی 

در این انتصابات )یکی از این چهار نفر( قرار داده می شد.
ذبیح اله پورشــیب، احسان حدادی، امین بوداغی و هادی 

ساعی نیز در دومین جلسه غیبت داشتند.
در این جلسه در مورد انتخاب عضو هیات اجرایی کمیته 
ملــی المپیک و همچنین نفراتی که در مجمع انتخابات این 
کمیته شرکت می کنند بدون اینکه نظرات ۹ المپین پرسیده 

شود، تصمیم گیری شد.
از این رو با توجه به اعتراضاتی که به این کمیسیون وجود 
داشــت بعضی از ورزشکاران مطرح  کشور در نشست خبری 
که به میزبانی فدراســیون کشتی برگزار شد، و همچنین در 
گفت وگو با خبرگزاری ها  صحبت هایی را  به شرح زیر مطرح 

کردند 
هادی ساعی« در این خصوص تصریح کرد: امیدوارم این 
مشکلات در کمیسیون ورزشــکاران حل شود و امروز اینجا 
هســتیم تا از حق ورزشــکاران دفاع کنیم و این را بدانید ما 

نماینده همه ورزشکاران هستیم. 
وی ادامه داد: باید مشــکلات ورزشکاران حل شود. امروز 
نیامدیم که مشکلات را بیشتر کنیم و قرار است کاری کنیم 
کــه همه در کنار هم حرف بزنیــم. به دنبال زدن حرف های 
غیرکارشناسی نیستیم و نمی خواهیم هیچ فردی را تخریب 

کنیم.
ساعی تصریح کرد:  نماینده تمام ورزشکارانی هستیم که 
بــه این افراد رای دادند. من به خاطر عضویت بین المللی در 

این کمیسیون هستم.
برای ریاســت یا هیات اجرایی کاندید نشدم و اگر امروز 
اینجا هســتم برای این اســت که اطلاعاتم از بچه های دیگر 

بیشتر است چرا که سال ها رئیس این کمیسیون بودم. 
وی ادامــه داد: یکســری موارد اتفاق افتــاد که به دور از 
اساسنامه و آیین نامه است. امروز می خواهم فقط در خصوص 

آیین نامه حرف بزنم. 
آیین نامه کمیسیون ورزشکاران می گوید چهار نفری که 
رئیس کمیته ملــی المپیک می تواند به مجمع معرفی کند، 
باید با مشورت رئیس کمیســیون ورزشکاران باشد و این را 

خود من در آیین نامه نوشتم.
قهرمان تکواندو کشورمان افزود: این چهار نفر نباید قبل 
از معرفی رئیس مشخص می شدند و باید ابتدا رئیس و نایب 
رئیس مشــخص می شــدند و بعد رئیس کمیته المپیک بر 
حسب نیاز چهار نفر را در هر زمانی که خواست معرفی کند. 
»ســیدرضا صالحی امیری« رئیس کمیته المپیک تشخیص 
داده اول کار چهار نفر وارد شوند اما باید صبر می کرد رئیس 
مشخص می شد و بعد از مشورت با رئیس کمیسیون این افراد 

را مشخص می کرد.
ســاعی خاطرنشــان کرد: این افراد در جلســه به رئیس 
کمیســیون رای دادنــد و این خلاف آیین نامه اســت. این 
چهار نفر در کمیســیون رای دارند اما چون منتصب شدند، 
نمی توانند در بین 6 نفــری که در مجمع راه پیدا می کنند، 

باشند که الان یک نفر از این افراد در مجمع هم هستند.

وی ادامــه داد: ای کاش دو عزیز کــه از قهرمانان بزرگ 
ورزش کشور هم هستند، در این جلسه حضور داشتند و اصلا 
لزومی نداشت جلسات کمیســیون با این همه عجله برگزار 

شود.
ما باید اجازه می دادیم شاید برخی دوستان بخواهند برای 

ریاست و نایب رئیسی این کمیسیون کاندیدا شوند.
ســاعی ادامه داد: ای کاش دوســتان قبل معرفی 4 عضو 
پیشنهادی اجازه می دادند رئیس کمیسیون مشخص می شد 

بعد اقدام به معرفی چهار نفر می کردند.
وی افزود: 6 نفری که برای مجمع انتخاب می شوند اولویت 
با مدال آوران المپیک و بعد المپین هاســت و رشته های غیر 
المپیکی جایی در آن ندارند. جالب است که کشتی و قهرمانان 
المپیک ما نیستند. من چون منفعتی ندارم و عضو مجمع هم 

هستم راحت تر می توانم حرف دل ورزشکاران را بزنم.
ســاعی ادامه داد: اصل اختلاف به دلیل اجرا نشدن آیین 

نامه هست و موضوع دیگری وجود ندارد.
وی ادامــه داد: به عنــوان عضــو هیات اجرایــی و عضو 
کمیسیون oca  باید اساسنامه و آیین نامه را رعای ت کنم و 
این تذکر را در جلسه به رئیس کمیته ملی المپیک دادم اما 
ایشان گفتند بعدا با رئیس هماهنگ خواهیم کرد. مگر ایشان 

می دانستند که رئیس چه کسی است؟
وی افزود: اگر سوریان وارد کمیسیون می شد نمی توانست 
بین 6 نفر مجمع قرار بگیرد زیرا هرکسی که رئیس انتخاب 
کند نمی تواند، وارد مجمع شــود. دوستان اشراف نداشتند و 

قول دادند. من حرف کارشناسی می زنم.
ســاعی ادامه داد: اتفاق بدتر این اســت که جودو ما هیچ 
ورزشکاری ندارد و من این موضوع را مطرح کردم و دوستان 
گفتند چون جودو تعلیق اســت اساســنامه اجازه شــرکت 
نمی دهد در حالیکه هیچ جای اساسنامه این موضوع نیست. 
فقط وقتی ورزشــکارانی دوپینگ کرده باشند اجازه شرکت 

را ندارند.
وی افزود: ورزش روسیه تعلیق است اما ورزشکاران آن این 
حق را دارند که در انتخابات شــرکت کنند و این حق از آنها 

گرفته نشده است.
پرافتخارترین المپین ورزش ایران تاکید کرد: از دوستان 
خواســتم آیین نامه را دقیق بخوانند و بدانند کجا می توانند 
ورود کنند اما متاســفانه دوستان اجازه ندادند و سریع کار را 
پیش بردند. وی ادامه داد: در کاراته ســه نفر و کشتی دو نفر 
رای آوردند. کاراته در المپیک نیســت و فقط یک دوره بوده 
اســت. البته اینجا قانون شفاف نیست و چون کاراته قهرمان 
المپیکی دارد فعلا می تواند نماینده داشــته باشد و باید صبر 

کنیم تا مشخص شود.
حدادی: می خواهیم دلیل بی احترامی به المپین ها 

را بدانیم
نایــب  قهرمان المپیک لندن گفت: برای تخریب کســی 
نیامدیــم و فقط می خواهیم بدانیم چرا بــه ما ۹ نفر احترام 

نگذاشتند.
به گزارش ایرنا، »احســان حدادی« قهرمان دو و میدانی 
کشــورمان در ایــن خصوص گفــت:  امروز آمدیــم از حق 
ورزشــکاران دفاع کنیم و امیدوارم دوستان اشتباه نکنند. ما 
برای تخریب کمیته ملــی المپیک و هیچ فرد دیگری اینجا 
جمع نشــدیم. امروز می خواهیم به دوستان خود در کمیته 
یادآوری کنیم که منشــور المپیک چند بند دارد و ما آن ها 
را فرامــوش کردیم. وی ادامه داد: باید در ورزش تحمل خود 
را بــالا ببریم و به همدیگر احترام بگذاریم و به یکدیگر دروغ 
نگویم که متاسفانه این موضوع در ورزش به خوبی جا نیفتاده 

است.
وی افزود: امروز می خواهم مشــخص شود که چرا به ما ۹ 

نفر احترام نگذاشتند.
حدادی در خصوص اینکه آیا اعتراض ها را به مجامع بین 
المللی خواهند برد یا نه، اظهار داشت: دلیلی ندارد مشکلات 
داخلــی را به بیرون ببریم. قطعــا نهادهای نظارتی و حمید 
ســجادی به عنوان یک وزیر موفق، کارهــا را زیر نظر دارد. 
جا دارد از رئیس جمهوری برای انتخاب یک وزیر ورزشــی 
تشکر کنم. او به درســتی برخورد با ورزشکاران را بلد است. 
ما نماینده 500 ورزشــکار هستیم و این موضوعی است که 
در درون خانواده حل می شود و نیازی نیست آن را به بیرون 

ببریم.
وی در رابطه با اینکه چرا با شخص سیدرضا صالحی امیری 
جلسه برگزار نکردند، گفت: کمیته المپیک فکر نکند که ما 
می خواهیم فردی را تخریب کنیم. از همه عزیزان خواستیم 

که بیایند و در این جلسه شرکت کنند.
نایب قهرمان المپیک افزود: از کمیته المپیک خواســتیم 
ســالن ســلمان فارســی را در اختیار ما قرار دهند که این 
اتفاق صورت نگرفت اما خوشــبختانه »علیرضا دبیر« رئیس 
فدراسیون کشتی به عنوان یک قهرمان بزرگ مشکل را حل 

کرد.
وی ادامه داد: شاید درست نباشد الان به این موضوع اشاره 
کنــم اما می گویند هیچ وقت یک ایرانی را تهدید نکنید من 
هم می گویم هیچ وقت یک ورزشــکار را تهدید نکنید؛ قبل 
از حضور در این جلســه از کمیته ملی المپیک با من تماس 
گرفتنــد و من را تهدید کردند! مــا در ورزش چه چیزی یاد 

گرفتیم؟ پهلوانی، جوانمردی یا تهدید کردن؟ چون در جایگاه 
سیاسی بودید فکر کردید با تهدید کار درست می شود؟ تنها 
راه حل مشکلات گفت وگو است و دیگر زمان تهدید نیست. 

حدادی خاطرنشان کرد: خیلی از عزیزانی که حضور پیدا 
نکردند به خاطر همین فشارها بوده است. هادی ساعی ۳ مدال 
المپیک دارد و هم در ورزش بوده و هم سیاســت؛ هیچ کس 
توان تهدید او را ندارد. من احسان حدادی بیش  از 20 سال 
در ورزش کشــورم بودم و با افتخار تلاش کردم  و این پرچم 
عزیز را بالا بردم و اینکه بخواهیم امروز احســان حدادی ها را 

روبه روی ورزشکاران دیگر قرار دهیم درست نیست.
وی افزود: مدارک همه ای حرف ها موجود است و به همه 
ثابت می کنم. خارپاشنه من را در رسانه ها پخش می کنند که 
چرا باید در آلمان عمل کنم؛ خودتان به من گفتید بروم آلمان 
عمل کنم و همه مدارک آن موجود است. شما رسانه ها ما را 

بزرگ کردید و نباید شما را مقابل ما قرار دهند. 
حدادی خاطرنشــان کرد: خوشــحالم امروز وزیر ورزش 
کشــورم ورزشــی اســت و می توانم با او حرف بزنم. چطور 

می توانم با یک فرد سیاسی حرف بزنم. 
وی ادامه داد: انقدر حرف در ســینه دارم که اگر بخواهم 
بگویم باید خیلی مسایل را مطرح کنم. از فدراسیون ها و بدنه 
کمیته ورود کردند. از یکی از عزیزانی که در کمیسیون هست، 
شــنیده ام که شخصی که به تازگی در کمیته پست گرفته از 

وی خواسته به فلانی رای دهد و این یعنی ورود مستقیم.
حدادی گفت: من فقط و فقط از خدا می ترسم. اینکه زنگ 
بزنید و احســان حدادی را تهدید کنید کار درســتی نیست 
و فکــر می کنم این موضوع می توانســت خیلی زیباتر حل و 
فصل شود. اختلاف انداختن بین ورزشکارانی که اتفاقا خیلی 
هم باهوش هســتند، کاری از پیش نمی برد. تختی را تهدید 
و حــذف کردند و من از تختی قطعا بزرگتر نیســتم و بالاتر 
از سیاهی رنگی نیســت. وی ادامه داد: از همه مسئولان قوه 
قضاییه، سازمان بازرسی کل کشور و وزارت ورزش می خواهم 
به ایــن موضوع ورود کرده و حق جامعه ورزش را بگیرند. ما 
رای آوردیم و برای حق ورزشــکاران ورود کردیم و الان قرار 

نیست به دنبال حق خود از کمیته ملی المپیک باشیم
گرایی: تصمیم کمیته ملی المپیک موجب دلخوری 

کشتی گیران شد
ایرنا- قهرمان المپیــک توکیو گفت: تصمیم کمیته ملی 
المپیک در خصــوص »حمید ســوریان«، موجب دلخوری 

کشتی گیران شد.
از این رو با توجه به اعتراضاتی که به این کمیسیون وجود 
داشت بعضی از ورزشکاران روز )چهارشنبه( در نشست خبری 
که به میزبانی فدراسیون کشتی برگزار شد، صحبت هایی را 

مطرح کردند.
»محمدرضا گرایی« در این مورد بیان کرد: اختلاف کشتی 
و »سیدرضا صالحی امیری« رئیس کمیته المپیک این است 
که قرار بود »حمید ســوریان« بین چهار نفر باشد و دوستان 
قــول داده بودند که این کار صورت گیــرد اما به قول خود 

عمل نکردند.
وی ادامه داد: کشــتی ورزش مدال آور ماســت و اسطوره 
آن سوریان اســت. این تصمیم باعث شد به ما کشتی گیران 
بر بخورد و خواســتیم جلسه با تاخیر مواجه شود تا سوریان 

برگردد اما باز هم این اتفاق رخ نداد.
یزدانی: امیدوارم یک بزرگتر ورود کند تا وارد 

حاشیه نشویم
قهرمان المپیک گفت: نگرانی های همه ما مشترک است و 

امیدوارم یک بزرگتر ورود کند تا وارد حاشیه نشویم. 
به گزارش ایرنا، »حســن یزدانی« در این خصوص گفت: 
خیلی خوشــحالم که در جمع این قهرمانان و شــما عزیزان 
هســتم. صحبت های لازم را قهرمانان بزرگ این کشور انجام 
دادند و بنده به عنوان عضو کوچکی از خانواده کشتی صحبت 
می کنم. البته نگرانی های همه ما مشترک است. امیدوارم یک 

بزرگتر ورود کند تا وارد حاشیه نشویم. 
وی افزود: قهرمانان زیادی در کشتی، تکواندو، وزنه برداری 
و دو و میدانی داشــتیم که می توانســتند در این کمیسیون 
حضور داشته باشــند. قطعا این افراد می توانند به ما ورزش 

کشور کمک کنند.

ســرمربی تیم ملی فوتبــال کشــورمان می گوید کار 
فشرده ای در پیش داریم و باید از زمان باقیمانده به بهترین 

شکل استفاده کنیم.
به گزارش ســایت رســمی فدراســیون فوتبال، مریم 
ایراندوســت در حاشــیه تمرین تیم ملی فوتبال بانوان در 
جمع خبرنگاران درباره روند آماده ســازی بازیکنان گفت: 
خدا را شکر در این اردو همه 2۹ بازیکن را در اختیار داریم. 
تمرینات آماده ســازی را در دو نوبت صبح و بعدازظهر زیر 
نظر کادر فنی در قالب تمرینات تاکتیکی، آنالیز و بدنسازی 
انجام می شــود. همچنین در جلســات بدنسازی تمرینات 

پیشگیری از آسیب را انجام می دهیم.
وی در ادامــه در مــورد مصدوم هــای تیــم و وضعیت 
حضورشان در جام ملت ها گفت: گلنوش خسروی را کلا از 
دست دادیم.وی زانوی خود را  جراحی کرد. سه نفر دیگر از 
بازیکنان مان هم هنوز نمی دانیم در اردوی آینده می توانند 
کار کنند یا نه. در این 40 روز باقی مانده شرایط سخت است. 
زهرا ســربالی، غزاله بنی طالبی، زهره جلالی و هاجر دباغی 

متاسفانه در بازی هفته گذشته لیگ آسیب دیدند.
ایراندوست درباره به دعوت سارا قمی به تیم ملی پس از 
خداحافظی اشاره کرد و گفت: هدف از دعوت سارا قمی که 
با خودش هم صحبت کردیم چون از تیم ملی خداحافظی 

کرد اما در دو سال اخیر بازی خداحافظی در شان کاپیتان 
تیم ملی برگزار نشــد. ما از او خواســتیم این اردو بیاید که 
هــم با بازیکنان هماهنگی پیدا کند هم فکر می کردیم تیم 
ملی ازبکستان می آید و آن جا بازی خداحافظی بگذاریم اما 
وقتی ســارا به اردو آمد متوجه شدیم این اتفاق نمی افتد و 
ازبکستان هم دست رد زد. در کل این اردو سارا توانایی خود 
را نشان داده و اردوی بعد هم می آید. در نهایت 2۳ بازیکنی 

که بهترین هستند به مسابقات می روند.
ایراندوست با بیان این که تیم ملی بدون بازی تدارکاتی 
به جام ملت ها اعزام می شــود، گفت: شرایط سخت است.  
تنها بازی تدارکاتی که قطعی شده بود با شارلوا بود و خیلی 
امیدوار بودیم کمپ خوبی داشــته باشیم و با تیمی اروپایی 
بازی کنیم اما متاسفانه لغو شد و از آن جایی که در رنکینگ 
شرایط خوبی نداریم خیلی از تیم ها دعوت ما را نپذیرفتند 
و این بزرگ ترین دغدغه ماســت. بین ۱2 تیمی که در این 
رقابت ها هســتند فقط ما اولین تجربه مان است و متاسفانه 
خیلی کم تجربه هســتیم. طبق برنامه من هر ماه یک بازی 
تدارکاتــی در نظر گرفته بودم که با 4 بازی تدارکاتی خوب 
برویم اما متاسفانه این یکی از مشکلات ماست. فدراسیون 
فوتبال از اردیبهشــت ماه که تیم ملی تشــکیل شد، همه 
شــرایط را فراهم کرد و دلســوزانه و حمایت گر بود اما بعد 

از صعود اتفاقاتی افتاد که خیلی دغدغه داریم. تعامل برای 
برگزاری لیگ نیست و لغو بازی تدارکاتی مشکل ساز است 

که در آینده نتیجه اش را هم می بینیم.
وی در مــورد دریافت پاداش صعود به جام ملت ها بیان 
کرد: بلافاصله که از تورنمنت برگشــتیم پاداش را گرفتیم. 
نشد 6 سال بعد که آن پول ارزش نداشته باشد مثل داستان 
فوتســالی ها. بازیکنان و کادر فنی پــاداش خود را دریافت 

کردند. ســرمربی تیم ملی درباره علــت لغو اردوی بلژیک 
گفــت: در حال حاضر باید بگویم تنهــا دغدغه ما بازیهای 
تدارکاتی است. با توجه به اینکه شهاب الدین عزیزی خادم، 
رئیس فدراسیون فوتبال تمام برنامه ریزی ها را برای کمپ 
بلژیک انجام شده بود و حداقل ما می دانستیم بازی با بلژیک 
قطعی شــده و یک مســابقه و یک کمپ تمرینی خوبی را 

می توانیم داشته باشیم، اما متاسفانه این اردو هم لغو شد. 

اعتراض چهره های ورزشی به برگزاری دومین نشست کمیسیون ورزشکاران با غیبت 9 المپین

حدادی: هیچ وقت یک ورزشکار را تهدید نکنید!

ایراندوست: تنها دغدغه ما بازیهای تدارکاتی است

رئیس فدراسیون فوتبال نسبت به رفع مشکل اساسنامه 
این فدراسیون قبل از ضرب الاجل فیفا هشدار داد. 

به گزارش ایســنا، شــهاب الدین عزیزی خادم، عصر 
سه شــنبه در مراســم بزرگداشــت مرحوم دهداری و در 

حضور پیشکســوتان ورزش، با اشاره به نمایش مستندی 
از زندگی این معلم اخلاق گفت: اولین بار بود فیلمی را به 
این مبسوطی تماشــا کردم و لذت بردم. اگر امروز فوتبال 
سربلند و سرافراز است، بخش مهم و اعظم به تاریخ و ریشه 
اصیــل و طولانی ای بر می گردد که به دســت این عزیزان 
ایجاد شــده است.  بسیار خوشحالم در این جمع عزیزان و 
پیشکسوتان جامعه فوتبال هستیم. امیدوارم همکارانم در 
فدراسیون فوتبال برنامه ریزی کنند که بیش تر در خدمت 

دوستان باشیم.
او به بحث معضل اساســنامه و ضرب الاجل فیفا برای 
تصویــب قانون جدیــد در دولت و مجلــس گفت: بحث 
مهم تری که باید اشاره کنم، بحث اساسنامه این فدراسیون 
است. چالش بسیار بزرگی داریم. امیدوارم عده ای بی دلیل 
ایــن موضوع را بزرگ نکنند. تعهــدی در دولت قبل داده 
شده اســت. دولت محترم وقت، مجمع فدراسیون و فیفا 
مصــوب کرده اند و الان این موضــوع را به مجلس منوط 
کرده اند و فیفا ۱0 اســفند ۱400 مصوبه نهایی را خواهد 
خواســت. صحبت هایی که با اینفانتینو در قطر داشــتیم 
رفتارشان به زعم خودشان متعهدانه است و  ضرب الاجلی 

را تنظیــم کرده اند که تا ۱0 اســفند باید پاســخ بدهیم. 
امیدوارم مجلس شورای اسلامی با تدبیر و عقلانیت بتوانید 

کام ملت را شیرین کنید.
عزیزی خادم افزود: اگر تیــم ملی ایران با نظر حق به 
جــام جهانی صعود کند، بعــد از آن، زمان مدنظر فیفا به 
پایان می رسد. در بهمن هم اینفانتینو به تهران می آید که 
ان شاء الله با صعود تیم ملی هم زمان باشد. در این شرایط 
سخت معیشتی، امیدواریم همه کنار هم این هم افزایی را 

داشته باشیم و فضا را پیچیده نکنیم.
رئیس فدراســیون گفت: الان اساسنامه از سه خوان از 
مجمع فدراسیون، فیفا و دولت رد شده و امیدواریم فوتبال 
ایران در چهارمین گام به ســمت بحران نرود. باید این را 

می گفتم که همه بدانند.
عزیزی خادم به پرونده ویلموتس در دادگاه کاس اشاره 
کرد و گفت: مساله ای که باید اشاره کنم پرونده ویلموتس 
است که هفته آینده جلسه تیم حقوقی برگزار می شود. سه 
شنبه آینده هم جلسه دستیاران ویلموتس است. امیدوارم 
مبلــغ غرامت را کاهش دهیم و رای نهایی هم در دی ماه 

صادر می شود. امیدوارم این رای با کاهش همراه شود.

هشدار عزیزی خادم به مجلس قبل از اتمام مهلت فیفا


